
Knippla Ö-Råd 
 

Protokoll från möte 2025-02-24 i Föreningsgården. 

 

Närvarande: Claes Lundskog, Per-Eive Berndtsson, Maria Unsgaard-Pettersson, Stefan 
Fransson, Börje Andersson, Annika Pettersson, Andreas Gunnarsson, Pontus Jacobsson och 
Marie Brinkhoff. 

Från valberedningen: Christian Colliander. 

Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 
1. Föregående mötesprotokoll:  Godkändes  

 
2. Nordöleden: Nytt möte troligtvis i maj. Ingen information har kommit om 

någon av färjorna ska in på varvsbesök under våren. Vi väntar på svar från 
Västtrafik angående väntkurens utformning, frågan var om man kan göra den 
något varmare 
 

3. Varvsområdet: Inget svar har kommit från kommunen angående det 
inlämnade förslaget om varvsområdet. Ö-rådet hoppas att information ska 
komma så man kan delge det vid årsmöte 
 

4. Badet, Prärien och Ankis: Hopptornet på Tranbärsbadet är borttaget. Nytt torn 
ska förhoppningsvis komma innan sommaren i form av ett hopptorn på en 
pontonbrygga. Enligt nya regler så kan man inte sätta ett nytt torn där det 
gamla stod då det är för grunt.  
 

5. Ungdomsgruppen: Inget besked har kommit angående ansökan av Isbana. 
 

6. Vägar och Belysning: Ordförande Pontus har varit på möte med Andreas 
Bautler, man tittar vidare på hur man kan lösa problemen med vägunderhållet. 
 

7. Övriga frågor: Andreas fortsätter med undersökandet av anskaffande av ett 
Lusthus. Man kan söka pengar från Leader, som lite kort, är ett EU-initiativ för 
att främja utvecklingen i landsbygden inom EU. 

 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

Nästa styrelsemöte är 2025-03-17 klockan 18:15 i föreningsgården. 



 

Knippla Ö-råd 2025-03-03  

Vid protokollet 

 

Marie Brinkhoff 

 

Ordförande    Justerare   
   

 

Pontus Jacobsson   Per-Eive Berndtsson 

 

 


